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Medlemmer af bestyrelsen: 
 
Anni Søborg   Chef for SDU rektorsekretariatet Udpeget af SDU 
 
Bjarne Nielsen  Skoleinspektør  Udpeget af skolechefen i  

Faaborg-Midtfyn Kommune 
 
Britta Bang Larsen  Uddannelseschef  Udpeget af UC Lillebælt 
 
Tanja Kromann Clausen  Kommunalbestyrelsesmedlem Udpeget af Fåborg-Midtfyn kommune 
 
Evita Rosdahl  CEO JEROS A/S  Udpeget ved selvsupplering 

   
Lars Kirkegaard  Forstander   Udpeget ved selvsupplering 
 
Rikke Brandt Sterup    Lektor   Valgt af personalet (med stemmeret) 
Jesper Møller Pedersen  Lektor   Valgt af personalet  
 
Kathrine Skov Nielsen   Gymnasieelev  Valgt af eleverne (med stemmeret) 
Anna-Marie Olsen   Gymnasieelev  Valgt af eleverne  
 
 
Økonomichef Tine V. Nielsen (TN) og konstitueret vicerektor Eva Katballe (EK) deltog i mødet 
 
Afbud: Evita Rosdahl 



 
Dagsorden Orientering, diskussion Beslutning 

1. Godkendelse af referat fra 
forrige møde 

 Godkendt 

2. Rektors beretning, herunder  
Dannelse af studieretninger 
pr. 1/11 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ny kantinebestyrer 
 
 
Undersøgende tilsyn vedr. 
brug af forlænget tid ved 
eksamen 
 
 
 
 
 
 
Det fortsatte strategiarbejde 
 
 

 
Elevernes evaluering af grundforløbet viser, at vi i grundforløbet i høj grad 
har udfordret eleverne i deres valg af studieretning, idet omkring en 
tredjedel af eleverne endte med at vælge en anden studieretning end den, 
de oprindeligt forestillede sig, da de startede på MfG. 
 
Vi har oprettet 
Engelsk – Fransk/Tysk – Samfundsfag B med 9 elever 
Samfundsfag – Engelsk med 45 elever 
Samfundsfag – Matematik med 8 elever 
Samfundsfag – Matematik – Idræt med 17 elever  
Biologi – Kemi med 16 elever 
Musik - Engelsk med 10 elever 
Matematik – Fysik – Kemi med 16 elever.  

Peter Thomsen. Peter har været kantineforpagter på Mulernes Legatskole i 
en årrække og vil nu drive de to kantiner parallelt. 

Vi har mange elever med funktionsnedsættelse pga. AsF-afdelingen, og dermed 
mange elever med særlige prøvevilkår til eksamen. Vi er derfor blevet udtrukket 
til et undersøgende tilsyn vedr. brug af forlænget tid til eksamen. I forbindelse 
med tilsynet er vi blevet bedt om at redegøre for vores procedurer for tildeling 
af forlænget tid, antallet af elever med særlige prøvevilkår ved skriftlig eksamen 
i dansk ved sommereksamen 2022 samt i anonymiseret form en specifikation 
for hver af disse med angivelse af typen af funktionsnedsættelse, typen af 
dokumentation, typen af særlige prøvevilkår samt længde på forlængelse, hvor 
eleven har været tildelt forlænget prøvetid. 
 
Ledelsen har været på kursus i "Realisering af strategien". På kurset 
udarbejdede vi et forslag til, hvordan vi kommer videre med at få vores nye 

 
Taget til efterretning 



 
 
 
 
 
 
Aktuelle løbende sager 

strategi til at leve på MfG. Forslaget går kort fortalt ud på at tage 
udgangspunkt i noget af det, der blev foreslået/diskuteret på seneste PRF, 
hvor emnet var Være faglig: Her var flere inde på emnet faglighed i 
gruppearbejde. På den måde håber vi at strategiarbejdet kan give mening i 
det daglige arbejde som undervisere. 
 
Orientering 

3. Bestyrelsesrelevante 
meddelelser fra 
medlemmerne.  

Da der endnu ikke er dannet regering, er der ingen finanslov for næste år, og 
derfor kræves en bevillingslov.  

Det er derfor også uklart, hvad der sker med elevfordelingsloven. 

 

 

4. Budgetopfølgning (bilag) TN præsenterede det forventede resultat for 2022. TN kommenterede 
herunder nogle af de afvigelser, der er i forhold til budgettet. 

Godkendt 

5. Vedtagelse af budget 2023 
(bilag) 
 

 

TN redegjorde for de overvejelser og forudsætninger, der ligger til grund for 
forslaget, herunder konsekvenserne ved en realisering af 
kapacitetstildelingen på 4+1 klasser i 2023.  

Der er budgetteret med et overskud 300.000 kr., men der er mange usikre 
faktorer. 

Det er endvidere sandsynligt, at der kan komme behov for justering af 
budgettet, når endelig finanslov er vedtaget, 

Godkendt 

6. Indhentning af legitimation 
fra bestyrelsens medlemmer.  

TN orienterede om registrering af legitimationsoplysninger i henhold til 
Hvidvaskloven. 

Taget til efterretning 

7. Tro- og loveerklæring vedr. 
efteruddannelse.   

 

 Bestyrelsen bemyndiger 
formanden til at 
underskrive tro- og 
loveerklæring vedr. 
efteruddannelse 



8. Ferieplan 2023-24 (bilag) Følger kommunen Godkendt 

9. Evt., herunder mødeplan og 
glædelig jul. 

TN udsender forslag med udgangspunkt i tidligere møder 

Næste møde: mandag d. 20/3 kl. 15.30- 17.30. Solceller og tagrenovering, 
Rambøll-rapporten 

Årshjul udsendes sammen med referatet 

Strategiseminar fastlægges, når ny rektor er tiltrådt 

TP ønskede alle en rigtig god jul og et godt nytår. 

 

 

 
/EK 
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